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Referat af bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
onsdag den 20. september 2023 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder   

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Aarhus, Jannie 

Frandsen, Gitte Petersen, Tanja Kjær, 

Malene Vestermark, Stine Nikolajsen, 

Anders Hostrup, Jakob Nielsen, Berit 

Rogarth Lassen, Gitte Quitzau 

Afbud: Anders Hostrup, Malene 

Vestermark, Gitte Petersen 

Stine Nikolajsen møder ind til punkt 5 

Gitte Quitzau 

3. Godkendelse af 

referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (august) 

Alle 

4. Nyt fra 

skoleledelsen 

At videregive vigtig 

information. 
• Elevtal 330 

SFO 126 

8 elever med 

socialpædagogisk støtte pr. 

5/9, 2023 

• Strategiprocessen. Gruppernes 

opgave er rådgivning til rette 

instans. 

Vi har haft første møde. 

Referater er hængt op ved 

tavlen. 

• Der starter én førskoleklasse 

april 2024 – indkaldelse til 

samtaler snarest. 

• Vi er et nyt ledelsesteam. Vi 

arbejder løbende på den mest 

optimale opgavefordeling. 

• Pedel, ansættelsesproces, 28 

ansøgninger. Samtaler tirsdag 

d. 26.9, 2023 

Gitte Quitzau 

Morten Larsen 

Ramsing 

Berit Rogarth 

Lassen 

5. Nyt fra formanden At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

 

• Nyt fra Privatskoleforeningen 

De har informeret om 

forskellige kurser. Karsten 

videresender mailen med 

informationer. 

• Bestyrelsesseminar 

Karsten Høy 

6. Ekstra ordinært 

forældrekredsmøde d. 

8. september 2023 

At videregive vigtig 

information  
• Mosevej 71, Ribe 

Købet blev vedtaget. Der var 

10 stemmeberettigede mødt 

op. 

 

Der var spørgsmål til vores 

grund på Sportsvej på mødet. 

 

Gitte Quitzau nævner 

grunden i næste månedsbrev. 

Karsten Høy 
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Næste skridt er, at Karsten 

Høy indhenter tilbud på 

etablering af boldbaner der. 

7. Skolens økonomi At videregive vigtig 

information 
• Skolepenge for skoleåret 

2024/25 

Vi holder umiddelbart fast i 

den faste procentmæssige 

stigning på 2 % 

• Elevtal 5.9, 2023 ift. 

budgetteret. 

Der var i budgettet for 2023 

budgetteret med 323 elever. 

Vi havde pr. 5.9 2023 330 

elever. 

• Budget 2024 

Prioriteringer 

Anlæggelse af græsareal på 

Mosevej første prioritet. 

 

Peter Søndergaard indhenter 

tilbud på nyt tagpap til del af 

tag på Skyttevej til udskiftning 

snarest. 

 

Andre punkter til prioritering: 

Markedsføring 

Nye stole i overbygningen 

Hallen Mosevej 

Fuglereden 

 

Merudgifter til mere pedeltid 

og rengøring. 

 

Morten Larsen Ramsing samt 

Randi Brixgaard tager på 

budgetseminar i uge 39. De 

kommer tilbage med et 

grundlæggende driftsbudget, 

derefter kan bestyrelsen 

prioritere rækkefølger. 

Morten Larsen 

Ramsing 

8. Strategi, Fuglereden At afklare videre 

proces i gruppens 

arbejde 

• Budget til istandsættelse? 

• Indhentning af tilbud på 

renovering? 

• Projektleder på ovennævnte 

punkt 2? 

 

Bestyrelsen ønsker at modtage 

projektplaner fra arbejdsgruppen. På 

forskellige løsninger/muligheder for 

bygningerne/stedet.  

Disse planer kan bruges som grundlag 

for beslutning. 

Gitte Quitzau 

8. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen 

Britta Jørgensen er begyndt på AKT 

uddannelsen. Hun glæder sig til 

opgaven. 

Jakob Nielsen 

Berit Rogarth 

Lassen 

Gitte Quitzau 
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 Brian Pedersen har søgt nye 

udfordringer pr. 1.oktober. Stillingen 

er slået op til start 1.12,2023. Rasmus 

Rasmussen dækker stillingen i oktober 

og november. 

Samtaler afholdes d. 10.oktober 2023. 

Jannie Frandsen deltager. 

9. Nyt fra 

Støtteforeningen 

 Fællesspisning med 90 deltagere, 

2500,- i overskud. 

Banko 3.nov – de tager gerne imod 

præmier. 

Jannie 

Frandsen 

10. Evt.  Punkter til kommende møde: 

 

 

Alle 

11. Bestyrelsen/ 

bestyrelse internt 

 

  Karsten Høy 

Tak for et godt møde. 


